
   
 

1 
 

 

Protokoll 

Studentparlamentsmøte 24.04.2024  

Tid  Onsdag 24.04.2024 kl 16.00-18.55. 

Stad  Konferanserommet, Rokken 2. etg.   

  

Til stades med stemmerett: 8  

AHL Severine Riise Eidem, 

AKF Vivian Mjelve,  Liza W. Nieuwenhuis (V)  

AMF Åshild Moger, Steffen Savland (V) 

ASH   

FRI  Sander Franck Allman (AMF), Daniel Svindseth Pettersen (AHL), Sander 

Fredrik Nesvik Jensen (ASH),  

 

Meldt forfall:   

Til stades utan stemmerett  

AU  

 

 

Ordstyrar  

Referent 

Ammy Bolme (leiar), Ronda-Kristine Bekkevoll (info og nestleiar), 

Maher Othman (int.), Veronica Bjørdal Sæternes (velferd), Tuva 

Bergersen (fagansvarleg)  

Andrine Kompen  

Emily MacPherson (organisasjonskonsulent)  

Andre møtande Noah Aarseth, Sindre Rabben Tronstad, Oda Andrea Opheimsbakken, 

Nina Skara Pettersen,  
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Sak 60 – 23/24: Godkjenning av innkalling og protokoll  
__________________________________________________________________________________ 

Namneopprop.  

8 røysteføre, Studentparlamentet er vedtaksdyktige  

Vedtak (samrøystes):  

Studentparlamentet godkjenner møteinnkallinga.   

• Ammy og Ronda (frå AU) blir valde til teljekorps for møtet  

• Dersom ikkje fast ordstyar er tilstades, vedtek parlamentet dagens ordstyrar 

Studentparlamentet godkjenner protokollen frå møte 24.03.24. (noter evt. merknader)  

 

Sak 61 – 23/24: 2.3. Godkjenning av sakslista 
Type sak:   Vedtakssak 

Saksframlegg:  ordstyrar  

__________________________________________________________________________________ 

 

Vedtak (samrøystes): Studentparlamentet vedtek fylgjande dagsorden med saksliste for møtet:  

 

  Dagsorden for studentparlamentsmøte  * Saksframlegg 

16.00 60 Godkjenning av innkalling og protokoll V Ordstyrar  

 61 Godkjenning av sakliste  V Ordstyrar  

 62 Orienteringar  O Leiar  

16:30 63 Nytt AU: val av leiar 

 

V Leiar 

16:40 64 Nytt AU: val av fagansvarleg 

 

V Fagansvarleg 

16:50 65 Nytt AU: val av internasjonalt ansvarleg 

 

V Internasjonalt 

ansvarleg 

17:00 66 Nytt AU: val av velferdsansvarleg 

 

V velferdsansvarleg 

17:10 67 Nytt AU: val av informasjonsansvarleg 

 

V Informasjonsansvarleg 

  Pause   

17:20 68 Nytt AU: val av nestleiar 

 

V Nestleiar 

17:30 69 Valg av SiVolda 

 

V Leiar 

17:40  Pause   
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17:55 70 Obligatorisk oppmøte 

 

V Fagansvarleg 

18:00 71 Fairtrade 

 

V Informasjonsansvarleg 

18:05 72 Endring av styringsdokument- utsatt 

 

V Leiar 

18:15 73 Endring av vedtekter-utsatt 

 

V Leiar 

18:30  Pause   

18:45 74 Forskingdagene 

 

D Internasjonalt 

ansvarleg 

18:5 75 SAIH politisk kampanje 

 

 Organisasjonskonsulent 

18:45 76 Forslag til oppussing av gamle SP kontor 

 

V Velferdsansvarleg 

19:00  Middag   

  Eventuelt    

  Møteslutt, møtekritikk    

*V = vedtakssaker, O = orienteringssaker D = diskusjonssaker.  
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Sak 62 – 23/24: Orienteringar 
Type sak:   Orienteringssak  

__________________________________________________________________________________ 

AU orienterte om arbeidet i AU og kva som skjer i Studentparlamentet framover:  

• Velferdsgalla- veldig velukka 

• Demokrati tid- prøve ordning frå hausten onsdager 14:15-16 

• Påmelding til faddere- godt i gang med planlegging 

• Velykka Landsmøte 

• Bordtennisbord, åpningsfest, nytt kontor,  håpe at  

• Tøft og rart år med møte,  mykje motgang håpe at dette møte blir bra 

 

Info frå studentrepresentantar i råd og utval og tillitsvalde 

Nemnd for studentsaker: Blir kanskje fleire ekstra møter framover 

Info frå studentane i styret i SiVolda og Høgskulestyret  

SiVolda: 

• Elvegata 22- eks KIA forhandlar er no eigd av SiVolda. Hadde prossess til NMS gjenbruk 

for å ta over. Prosessen ligg fortsatt hos kommunen. Når det er gjennomført går det 

fort 

• Hytteprosjektet på Folkestad. Adm. Direktør var over med geolog og sjekka om det var 

rassikkert. Ingenting skjer før til neste år. Dette kjem opp i styret neste år 

• Sauna i sentrum. Inngått avtale med 25% nedsatt pris til studentar. Pågåande prosess, 

men ting skjer 

• Naustet: mellom Årneset og stadion. Nyaste naustet. Åpning i Mai 

• Styrkerom i idrettsbygget: Trur at det er ein søknadsprossess hos Statsbygg 

• Heltne E prosjekt oppussing. Fiksa 13 hybler. Klare til studiestart.  

Info frå representantar i Studentparlamentet 
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Sak 63 – 23/24:  Nytt AU – val av leiar 23-24 

Type sak:   Vedtakssak   

Saksframlegg:  Leiar  

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet skal velje leiar for komande studieår. Studentleiar er ein av 5 valte studentar i 

honorerte verv som står for den daglege drifta av Studentparlamentet. Vervet som leiar tilsvarar ei 

50 % stilling.  

  

Desse stilte til val: Maher Othman 

 

Kandidaten fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål.  

 

Votering: urneval  

 

Vedtak: Maher Othman vart vald til leiar for Studentparlamentet for komande studieår, med 

verkeperiode 01.05.24-30.04.25. 
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Sak 64 – 23/24:  Nytt AU – val av fagansvarleg 23-24  

Type sak:   Vedtakssak // Diskusjonssak // orienteringssak  

Saksframlegg:  Fagnasvarleg Tuva 

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet skal velje fagansvarleg for komande studieår. Fagansvarleg er ein av 5 valte 

studentar i honorerte verv som står for den daglege drifta av Studentparlamentet. Vervet er 

honorert med 3 000 kr i mnd, 11 mnd i året. 

 

Desse stilte til val: Noah Aarseth 

 

Kandidaten fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål 

 

Votering: urneval / avstemming med stemmetal  

 

Vedtak: Noah Aarseth vart vald til ny fagansvarleg for Studentparlamentet for komande studieår, 

med verkeperiode 01.05.24-30.04.25. 
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Sak 65 – 23/24:  Nytt AU – val av internasjonalt ansvarleg 23-24  

Type sak:   Vedtakssak   

Saksframlegg:  Internasjonalt ansvarleg Maher Othman  

__________________________________________________________________________________ 
Studentparlamentet skal velje internasjonalt ansvarleg for komande studieår. Internasjonalt 

ansvarleg er ein av 5 valte studentar i honorerte verv som står for den daglege drifta av 

Studentparlamentet. Vervet er honorert med 3 000 kr i mnd, 11 mnd i året. 

 

Desse stilte til val: Sander Allman og Oda Andrea Opheimsbakken  

 

Kandidatene fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål. 

 

Sander vart valt, så kom det fram at han skulle på utveksling vårsemesteret og det var ynskje om å 

presentere dette for parlamentet slik at dei kunne ta eit informert val med all informasjon.  

 

Begge kandidatene fekk presentere seg på nytt og Oda informerte om at ho har ekstern praksis på 

våren. 

 

Valet vart gjennført på nytt.  

 

Votering: urneval  

 

Vedtak: Sander Allman vart vald til internasjonalt ansvarleg for Studentparlamentet for komande 

studieår, med verkeperiode 01.05.24-30.04.25. 
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Sak 66 – 23/24:  Nytt AU – val av velferdsansvarleg 23-24 

Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Velferdsansvarleg Veronica Bjørdal Sæternes 

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet skal velje velferdsansvarleg for komande studieår. Velferdsansvarleg er ein av 5 

valte studentar i honorerte verv som står for den daglege drifta av Studentparlamentet. Vervet er 

honorert med 3 000 kr i mnd, 11 mnd i året. 

 

Desse stilte til val: Susanne Fremmerlid Lauridsen 

 

Kandidaten fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål. 

 

Votering: urneval  

 

Vedtak:  Susanne Fremmerlid Lauridsen vart vald til velferdsansvarleg for Studentparlamentet for 

komande studieår, med verkeperiode 01.05.23-30.04.2 
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Sak 67 – 23/24:  Nytt AU – val av informasjonsansvarleg 23-24 

Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Informasjonsansvarleg Ronda-Kristine Bekkevoll 

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet skal velje informasjonsansvarleg for komande studieår. Informasjonsansvarleg 

er ein av 5 valte studentar i honorerte verv som står for den daglege drifta av Studentparlamentet. 

Vervet er honorert med 3 000 kr i mnd, 11 mnd i år 

Desse stilte til val: Nina Skara Pettersen 

Kandidaten fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål. 

 

Votering: urneval 

 

Vedtak: Nina Skara Pettersen vart vald til informasjonsansvarleg for Studentparlamentet for 

komande studieår, med verkeperiode 01.05.24-30.04.25. 
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Sak 68 – 23/24:  Nytt AU – val av nestleiar  
Type sak:   Vedtakssak 

Saksframlegg:   nestleiar Ronda Bekkevold

 ____________________________________________________________________________

____ 

 

Studentparlamentet skal velje nestleiar for komande studieår. Studentparlamentet vel nestleiar 

mellom dei 4 valte representantane i AU (informasjonsansvarleg, internasjonalt ansvarleg, 

velferdsansvarleg og fagansvarleg). Alle dei 4 kan stille som kandidat, og vervet som nestleiar kjem i 

tillegg til vervet ein allereie er valt til. Honoraret for vervet du har i botnen, blir erstatta med eit noko 

høgare honorar tilsvarande ei 20 % stilling. 

Desse stilte til val: Sander Allman 

Kandidaten fekk 3 min taletid til å presentere seg sjølv, og det vart opna for spørsmål.  

 

Votering: urneval 

Vedtak: Sander Allman vart vald til nestleiar for Studentparlamentet for komande studieår, med 

verkeperiode 01.05.24-30.04.25. 
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Sak 69 – 23/24:  Valg av SiVolda 

Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Leiar 

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet skal velje nye studentmedlemmar til styret i Studentsamskipnaden i Volda 

(SiVolda). Studentmedlemmar må være registrert som student ved Høgskulen i Volda for å stille og 

ha styreverv i SiVolda.  

Kandidatar som stilte til val, fekk presentere seg gjennom ein kort valtale og det vart opna for 

spørsmål.  

Desse stilte til val som fast medlem: Tuva Bergersen, Sindre Rabben Tronstad, Oda Andrea 

Opheimsbakken 

 

Desse stilte til vara: Daniel Svindseth Pettersen, Åshild Moger, Noah Aarseth, Susanne Fremmerlid 

Lauridsen 

 

Votering: urneval 

 

Vedtak:  

 

Nye styremedlemmer i SiVolda for studieåret 2024-25  

 

Fast medlem 1: Sindre Rabben Tronstad 

Fast medlem 2: Oda Andrea Opheimsbakken 

Fast medlem 3: Tuva Bergersen 

 

Varamedlem 1: Daniel Svindseth Pettersen 

Varamedlem 2: Åshild Moger 

Varamedlem 3 : Noah Aarseth 
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Sak 70 – 23/24:  Obligatorisk oppmøte 

Type sak:   Vedtakssak // Diskusjonssak // orienteringssak  

Saksframlegg:  Leiar / nestleiar / velferdsansvarleg / internasjonalt ansvarleg / fagnsvarleg 

__________________________________________________________________________________ 

Fleire studiar ved Høgskulen i Volda har obligatorisk oppmøte under undervisninga. Dette betyr at 

studentane må oppfylle kravet om antal oppmøteprosent for å kunne få gå opp til eksamen. I 

emneplanar der oppmøtekrav ikkje er opplyst, er kravet 80 prosent frammøte. 

Fråværsprosenten blir rekna ut etter planlagd undervisning. Ved eventuell avlysing av undervisninga 

får alle studentar godkjent oppmøte. Høgskulen/undervisar har rett til å flytte undervisninga/gjere 

endringar i undervisningsforma, men melding om dette må sendast ut minst éi veke på førehand. 

På fleire studie er det diskusjon og misnøye rundt obligatorisk oppmøte. Studentar skal kunne 

tilpasse læringa etter eige liv. Studentmassen er mangfaldig, det er ikkje alle som har moglegheit til å 

møte fysisk av ulike årsaker. Undervisinga bør være meir variert og studentsentrert. Det må vere 

meir fleksibilitet for studentane. Studentparlamentet forventar betre dialog og 

forventningsavklaringar mellom undervisarar og studentar. 

 

Debatten:  

− Greiare med 70% oppmøte enn 80% 

− jobbe for å senke kravet ned mot 60-70%.  

− Dette er menneskeleg feil i NOA 

− Krav om oppmøte på viktige ting, så lenge man har fullført arbeidskrav at man skal 

kunne gå opp til eksamen.  

− Å senke oppmøte krav er ikkje beste løysning. Tenke over kor lange dagene er.  

− Burde ikkje være fokus på prosent. Bruk kamera og digitale verktøy meir 

− Vi må tenke på personvern viss vi skal filme undervisning 

− Forslag til ekstra oppgåve viss det er for mykje fravær.  

 

Votering: AU sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedtatt 

 

Vedtak: 

• Studentane ønskje meir ansvar for eige læring  

  

• I revidering og godkjenning av emne må det være faglege grunnar for krav om 

obligatorisk oppmøte 
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Sak 71 – 23/24:  Fairtrade 

Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Nestleiar 

__________________________________________________________________________________ 
Fairtrade produkt kan bety ein stor forskjel for mange bønder og arbeidar i utviklingsland. 

Følgjende kriterie ligg til grunn for å bli Fairtradehøgskule: 

Innkjøp: Det serverast minimum tre produkt i høgskulens kantine og/eller på dei tilsettes pauserom 

der eitt av disse skal være kaffe 

Styringsgruppe: det skal nedsettes ein styringsgruppe beståande av studentar, fagtilsette, 

kantine/kjøkkenpersonale og leiing/administrasjon. Ein av disse skal være kontaktperson til Fairtrade 

Noreg.  

Kommunikasjon: Det fokuserast på Fairtrade gjennom to tiltak eller arrangement i året 

Debatten:  

− Positive til Fairtrade 

 

Votering: AU sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedtatt 

  

 

Vedtak: Studentparlamentet jobbar med å innføre Fairtrade inn i Høgskulen i Volda og 

Studentsamskipnaden i Volda. 
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Sak 72 – 23/24: Endring av styringsdokument 
Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Leiar 

__________________________________________________________________________________ 
Saka vart ikkje behandla 

 

 

 

Sak 73 – 23/24: Endring av vedtekter 

Type sak:   Vedtakssak   

Saksframlegg:  Leiar  

__________________________________________________________________________________ 

Saka vart ikkje behandla 
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Sak 74 – 23/24: Forskningsdagane 
Type sak:   Diskusjonssak 

Saksframlegg:  Internasjonalt ansvarleg  

__________________________________________________________________________________ 

Forskingsdagane er ein årleg nasjonal hending i perioden fredag 20. September til torsdag 26. 

September, Forskingsdagane gjev kvart år eit eineståande høve til å vise fram breidda i forskinga ved 

høgskulen til eit variert publikum både lokalt og regionalt. 

 

Debatten:  

Foredrag og panel- obligatorisk oppmøte. Psykisk helse godt tema, ha det på Høgskulen 

Lågterskel arrangement  

Å gjer det obligatorisk blir mot sin hensikt. Heller gratis is med litt forsking på sida.  

Populær vitenskapleg talkshow 

Promotering via sosiale medier.  

 

 

Vedtak: Forslag frå studentar til forskingsdagane 2024 “HELSE” blir tatt med tilbake til 

Forskingsutvalet 
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Sak 75 – 23/24: SAIH politisk kampanje 

 

Type sak:   Vedtakssak  

Saksframlegg:  Internasjonalt ansvarleg  

Vedlegg: 

__________________________________________________________________________________ 

Studentparlamentet ved Høgskulen i Volda ønsker å vise sin støtte til SAIHs arbeid for rettferdig 

finansiering av høyere utdanning globalt . Høyere utdanning er en menneskerett og et viktig verktøy 

på veien for demokrati, menneskerettigheter og et likeverdig samfunn. I store deler av verden kreves 

det høye skolepenger for å studere, og høyere utdanning blir i praksis kun en mulighet for de rikeste.  

 

 

Votering: AU sitt forslag til vedtak var samrøystes vedtatt 

 

Vedtak: Støtte SAIH i deira arbeid for ein skattekonvensjon i FN som kan bidra til rettferdige 

skattesystem og betre finansiering av høgare utdanning 
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Vedlegg 1: 

Sakspapir 

 

Hensikt 

Studentparlamentet ved Høgskulen i Volda ønsker å vise sin støtte til SAIHs arbeid for rettferdig 

finansiering av høyere utdanning globalt.  

 

Bakgrunn  

Høyere utdanning er en menneskerett og et viktig verktøy på veien for demokrati, 

menneskerettigheter og et likeverdig samfunn. Universiteter og høyere utdanningsinstitusjoner er 

forum hvor unge mennesker kan tenke kritisk, utfordre etablerte systemer og meninger, kjempe mot 

urett i sine samfunn og samtidig et sted hvor man kan finne seg selv. At flere får tilgang til høyere 

utdanning, er bra for enkeltindividene som får bedre fremtidsutsikter, men også for samfunnet som 

helhet siden vi da står bedre rustet til å løse de utfordringer verden står ovenfor.  

 

I store deler av verden kreves det høye skolepenger for å studere, og høyere utdanning blir i praksis 

kun en mulighet for de rikeste og det mindretallet av studenter som er kvalifisert for å motta stipend. 

Det kan ikke vi som storsamfunn ta oss råd til. Vi trenger alle stemmer med. For at alle skal få 

mulighet til tilgang på høyere utdanning, kan vi ikke ha en høyere utdanningssektor som skal tjene 

penger på sine studenter gjennom skolepenger. Dette undergraver retten til høyere utdanning, 

viderefører barrierer og har en ekskluderende effekt. Høyere utdanning må være gratis og offentlig 

finansiert.  

 

I 2023 rapporterte Tax Justice Network at lavinntektsland mistet om lag 505 milliarder kroner (47 

milliarder dollar) i tapte skatteinntekter.1 Dette er penger tapt som kunne bli brukt til finansiering av 

høyere utdanning og dermed minsket de negative effektene for studenter grunnet høye 

skolepenger.  Flere land i det globale sør gir uttrykk for frustrasjon over nødvendigheten av å 

overholde standarder som ikke er tilstrekkelig tilpasset deres spesifikke utfordringer og 

markedsforhold, uten at de samtidig har reell innflytelse i utformingen av disse standardene. 

Retningslinjene standardisert av OECD er med på å opprettholde koloniale strukturer ettersom noen 

få rike land definerer reglene for resten av verden.  

 

For å sikre at høyere utdanning er tilgjengelig for alle, må nasjonalstater verden over ha tilstrekkelige 

midler i sine nasjonalbudsjett, slik at beslutningstakere i egne land har mulighet til å prioritere mer 

penger til høyere utdanning. Opprettelse av en skattekonvensjon under FN, kan bidra til nettopp 

dette.  På lengre sikt kan en slik skattekonvensjon ta høyde for utfordringer knyttet til den økte 

privatiseringen av høyere utdanning internasjonalt, med mål om å skape bedre vilkår for finansiering 

av høyere utdanning. 
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Resolusjon 

 

Høyere utdanning skal finansieres av høye studieavgifter rettferdige skattesystemer 

 

I Norge nyter vi godt av å ha rettferdige skattesystemer, og derfor gratis utdanning. Samtidig så vi at 

gratisprinsippet i Norge også ble rokket ved våren 2023. Privatisering av høyere utdanning er en 

global trend. I store deler av verden kreves det høye skolepenger for å studere, og da blir høyere 

utdanning kun en mulighet for de aller rikeste og de som er kvalifisert for å motta stipend.  

 

Tilgang til høyere utdanning er både en menneskerett i seg selv, men også et viktig verktøy på veien 

for demokrati, menneskerettigheter og et likeverdig samfunn. På utdanningsinstitusjonene utvikles 

kunnskap, forskning og kompetanse som trengs for å videreutvikle demokratiske samfunn og 

rettferdige samfunn. Høyere utdanning er både bra for enkeltindividenes fremtidsutsikter, men og 

for samfunnet som helhet.  

 

Hvis alle skal få mulighet og tilgang til en inkluderende høyere utdanning, kan vi ikke ha en høyere 

utdanningssektor som skal tjene penger på sine studenter gjennom skolepenger. Dette viderefører 

barrierer og har en ekskluderende effekt. Høyere utdanning må være gratis og finansiert av 

rettferdige skattesystem.  

 

En skattekonvensjon under FN med formål om en rettferdig internasjonal skattepolitikk er en tydelig 

løsning på veien for bedre vilkår i finansiering av høyere utdanning internasjonalt. Nå har Norge 

muligheten til å ta del i dette arbeidet, og bidra til at omfordelingen av verdens goder er mer 

rettferdig.  

 

 

Studentparlamentet ved Høgskulen i Volda: 

Mener at høyere utdanning globalt skal finansieres av rettferdige skattesystemer, ikke høye 

skolepenger.  

Støtter SAIH i deres arbeid for en skattekonvensjon i FN.  

Alternativt: Støtter en skattekonvensjon under FN som kan bidra til rettferdige skattesystemer og 

bedre finansiering av høyere utdanning. 
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Sak 76 – 23/24: Oppussing av gamle SP Kontoret 

Type sak:    Diskusjonssak  

Saksframlegg:  Leiar  

__________________________________________________________________________________ 

Dette gamle kontoret skal bli ryddet opp etter studentorganisasjoner, og alt skal fjernes. Dette gamle 

kontoret skal bli en ny og kjekk møteplass for alle studentene på Høgskulen i Volda.  

For at forslaga som vi har kommet med skal bli hørt er det viktig at våre forslag er så konkrete som 

mulig. Dette gjør det lettere for AU når prosesen er i gang til å gi en konkret bestilling til prosjektet. 

Debatten:  

  

Hva skal rommet bli brukt til?  

 Forslagene som er kommet inn: 

• Utlån av symaskin 

• Shuflfleboard 

• Spill 

• Mini kjøkkenkrok til vaffelsteking 

• Sofakrok 

• Biljardbord/bordtennisbord 

• Møbler på hjul 

• TV krok. 

• Airhockey 

• fotballbord 

  

Skriv konkrete retningslinjer for hva rommet skal bli brukt til slik at vi kan videreformidle dette da 

rommet skal pusses opp. 

 

Ha ett biljardbord som studenter kan lounsje og henge ut  

Ha en kombinasjon slik at det er laget til å bli brukt til forskjellige ting.   

Aktivitetsrom som kan bli brukt av ulike studentgrupper   

Er en mer ideel plass å flytte spill inn der   

En plass som studneter kan bruke småpausene sine til å koble av fra en aktiv studietid   

Et rom som kan bli delt opp   

Hvordan skal folk ha det stille når det blir mye bråk med mye spilling.  

    

Det er behov for:  

  

Mikro og vannkoker  

  



Studentparlamentet  
Protokoll, møte 20.04.24 

 
 

   

21 
 

Ha et rom som er åpent hele tiden  

  

Mye bråk i kantina, er behov å ha et litt roligere og avskilt område  

  

Vedtak:  AU tar innspela vidare når prosessen settast i gang. 

 

 

 

Møteslutt kl: 18.55  

Møtekritikk etter formell møteslutt.  
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